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Møteprotokoll driftsstyret Bogstad skole 
 
TID:   Onsdag 25.09.2024, kl. 16.00 - 18.00   
STED:   Bogstad skole 

TILSTEDE:  Leiv Lageraaen, Andreas Høistad Sjøberg, Marit Getz Wold, Peter 
Obrestad, Jon-Andre Bergman, Anja Jensen, Malinn Sele, Kim Brantenberg, 
Karoline Hoel Balstad, Kristin Thoen Haugli 

FORFALL:  
____________________________________________________________________________________________ 

Sak 18/24 Godkjenning av innkalling og protokoll 

Vedtak: Innkalling og referat godkjennes. Merknad om oppfølging av sak fra forrige møte.  
  
Sak 19/24 Informasjonssaker 

o Oppstart Aks og skole 
Det har vært en god oppstart både på skole og Aks. Heldagsaks har hatt stort fokus på å 
trygge skolestarterne, og har fått mange gode tilbakemeldinger fra foresatte. Aks er 
godt i gang med et bredt utvalg av aktiviteter, blant annet dans, cheerleading, gymsal, 
kokkekurs, kunst og håndverks aktiviteter og utelek. 

Skoleåret starter med å feire at ostehøvelen er 100 år og skolen er gjort om til Bogstad 
oppfinnerfabrikk. Det oppleves stort engasjementet for perioden fra elever og foresatte. 

Det har vært gjennomført aktivitetsdag på tvers, hvor elever fra 1.-7. trinn blir delt inn i 
grupper og går fra stasjon til stasjon hele dagen og felles bespisning for alle.  

Vi har hatt flere skolebesøk denne høsten. Kunnskapsministeren var på besøk etter 
invitasjon fra lærerne, to besøk fra skoler i Ålborg, og professor Bradley Phau fra 
Universitetet i Bern. Senere i år kommer blant annet representanter fra KD.  

o Studietur Aks og skole 
Det har vært et bevisst valg å dele personalet på studietur denne høsten. Det handler i all 
hovedsak om å styrke samarbeidet innad i hver sin del av Team Bogstad før man jobber 
med helheten.  

Hovedmålet for seminaret på Aks var kompetanseheving på barns sosiale utvikling for å 
kunne møte hvert enkelt barn på best mulig måte der de er i sin utvikling. I tillegg var det 
viktig å etablere teamet med nye ansatte for å skape helhet og sammenheng.  
Nytt i år er at det er utviklingstid for personalet på Aks en time per uke. Dette er et ledd i 
kompetanseheving og et enda tettere samarbeid mellom skole og Aks for å skape helhet 
og sammenheng gjennom dagen. 

Det pedagogiske personalet var på studietur til Billund for å observere Playful learning . 
Det handler i hovedsak om å få elementer av lek inn i undervisningen som et ledd i å øke 
motivasjon og kreativitet gjennom mer praktisk undervisning. Vi ser allerede at det har 
endret vår praksis.  



DS kommenterer at de er imponert over det skole og Aks forteller om oppstart og 
drift. DS ønsker å få tilsendt periodeplan og verdiplakaten for perioden.  

Bemanning  

Det er mange nyansatte på Aks denne høsten. De har kommet godt inn i rutiner og 
systemer. Vi har i september sett at vi trenger økt bemanning og vil starte 
rekrutteringsprosess.   

Skolen er ferdig med rekruttering og alle nyansatte er godt i gang i sine team. Inspektør 
Cato Helgesen er midlertidig ansatt som assisterende rektor på Sørkedalen skole.  

Økonomi 

Skolen har et planlagt merforbruk på lønn. Som rapporten viser går det likevel mot et 
mindre merforbruk enn prognosen har vist tidligere.  

Det har vært en økning i husleie, dette har skolen fått fortalt at skal kompenseres på et 
senere tidspunkt. 

Budsjettjusteringer kommer inn underveis i året, det er derfor endringer i både budsjett 
og prognose gjennom året. Eksempler på budsjettjusteringer kan være økt elevtall og 
tilskudd til barn med spesielle behov. 

DS vil bemerke at de har tillit til skolens ledelse og er imponert over at det ser ut til at 
man tar inn mer av merforbruket enn planlagt,  samtidig som det opprettholdes god drift. 
Aks sin prognose er at de styrer mot balanse. 
Denne trygge økonomien gjør at Aks skal vurdere om det kan være kortere bindingstid 
enn seks måneder for tilbudet på 5.-7. Det har det vært til nå da dette ikke er et lovpålagt 
tilbud og det er ingen tilskudd. 
Vedtak: Sakene tas til orientering 

Sak 20/24 Møteplan for skoleåret 

27.november 2024 
15. januar 2025 
5. mars 2025 
28. mai 2025  

Vedtak: Møteplanen er vedtatt 

Sak 21/24 Eventuelt 

Oppfølging av sak fra forrige møtet.  
Saken er løftet av rektor til grunnskoledirektør, men ikke fått noen tilbakemelding. 

 
________________________________________   __________________________________________________ 
Peter Obrestad       Karoline Hoel Balstad 
Leder i driftstyret     Rektor 


